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Schriftelijke vragen Verkeerssituatie Parkzichtlaan/Crouweldijk 
 
In het Actieplan Verkeersveiligheid 2015-2020 staat beschreven dat de verkeerssituatie 
Parkzichtlaan/Crouweldijk zal worden aangepakt. In het actieplan staat duidelijk verwoord dat 
dit vooral voor fietsers een gevaarlijk punt is. Dit komt door de onoverzichtelijke situatie, in 
combinatie met onveilig gedrag van het autoverkeer (waaronder het negeren van 
voorrangsregels). 
 
Op 24 september 2015 zijn door de heer Kleuver, tijdens de commissievergadering Stad en 
Ruimte, mondelinge vragen gesteld. Volgens het college was de stand van zaken toen dat er 
werd toegewerkt naar een kostenraming. En op 29 maart 2016 heeft de heer Te Ronde 
ambtelijke vragen gesteld naar de stand van zaken. Hierop heb is tot op heden geen antwoord 
op gegeven. 
 
Nog zeer regelmatig vinden op de Parkzichtlaan ongevallen plaats. Vaak met letsel, zoals 
afgelopen week nog. Het is wachten op het volgende ongeval, zolang deze situatie niet wordt 
aangepakt. Wat D66 en ChristenUnie betreft hebben we nu wel lang genoeg gewacht. Daarom 
de volgende vragen: 
 
1. Kan het college bevestigen dat hier geregeld ongevallen (en bijna ongevallen) plaatsvinden? 
Kan de gemeente cijfers noemen van het aantal, bij haar bekende, ongevallen en bijna 
ongevallen in het jaar 2015 en vanaf begin dit jaar tot en met nu?     
  
2. Klopt het dat er tot op heden geen fysieke verbetermaatregelen zijn getroffen om deze 
gevaarlijke verkeerssituatie op te lossen? 
 
3. Wij ontvangen ook signalen van bewoners dat zij, bij navraag bij de gemeente over deze 
gevaarlijke verkeerssituatie, te horen krijgen dat dit in juli 2016 zal worden aangepakt. Kan het 
college aangeven of dit klopt? Zo ja, welke maatregelen gaan er worden genomen? 
 
4. Is het college het met D66 en ChristenUnie eens dat deze gevaarlijke verkeerssituatie zo snel 
mogelijk en liefst al veel eerder dan juli 2016 moet worden aangepakt omdat er nog steeds 
regelmatig ongevallen en meerdere keren per dag bijna-ongevallen plaatsvinden? Zo ja, hoeveel 
eerder is mogelijk? Zo nee, waarom niet en wat is dan het vroegst mogelijke moment? 
 
5. Kan de Wethouder voor het eind van de maand april een antwoord verstrekken op deze 
vragen en daarnaast toezeggen om de Raad blijvend te informeren over de voortgang van de 
verbetermaatregelen Parkzichtlaan/Crouweldijk? 
 

 

Indra Te Ronde (D66) 

Jolande Uringa (ChristenUnie) 


